
Zápisnica č. 1/2011 

z pracovnej porady vedenia STU s dekanmi dňa 2. 2. 2011 v Bratislave 
 

Prítomní: Ján Kaluţný, Maroš Finka, Milan Ţalman, Helena Ţideková, Pavel Timár, 

Ľudovít Molnár, Anton Gatial (prodekan FCHPT), Alojz Kopáčik, Ľubomír 

Šooš, Gabriel Juhás, Jozef Peterka (prodekan MTF) 

 

Neprítomný:  
 

 

Program: 

1. Informácia o stretnutí s ministrom školstva, vedy, výskumu a športu SR, Eugenom 

Jurzycom (prof. Kaluţný) 

2. Organizačné zabezpečenie činností vedenia univerzity (prof. Kaluţný) 

3. Rozličné 

 

 

K bodu 1  
  

Pror. Kaluţný: Poradu otvoril a prítomných privítal prof. Kaluţný. Oznámil, ţe bývalý 

rektor STU prof. Báleš ho poveril zastupovaním štatutára STU do doby 

vymenovania nového rektora STU prezidentom SR. Vzhľadom na 

skutočnosť, ţe na jednej fakulte došlo na oficiálnom grémiu dekana 

k spochybneniu konania rektora Báleša, podrobne informoval o celom 

priebehu tohto poverenia, aby sa predišlo šíreniu ďalších dezinformácií. 

Minister školstva SR prijal delegáciu STU (rektor Báleš, predseda AS 

Ţalman, podpredseda AS Jelemenský a prorektor Kaluţný) a nemal 

námietky voči tomuto riešeniu, avšak pripomenul, ţe ak si STU 14.2.2011 

nezvolí kandidáta na rektora, bude uvaţovať o nútenej správe STU.  

Dekan FIIT 

STU Molnár: 

Uvedené riešenie podporuje a povaţuje ho za ďaleko najlepšie riešenie 

z moţností, ktoré boli. Treba urobiť všetko pre to, aby nedošlo k nútenej 

správe STU. 

Predseda AS 

STU Ţalman: 

Okrem celej genézy nájdenia riešenia pre poverenie zástupcu štatutára STU 

informoval aj o nájdení riešenia na Agentúre MŠ SR pre ŠF EÚ.  

Dekan SjF 

STU Šooš: 

Uviedol, ţe na SjF STU toto riešenie povaţujú za racionálne a urobia všetko 

pre to, aby najbliţšie voľby kandidáta na rektora boli úspešné. 

Dekan FEI  

STU Juhás: 

Podporil súčasné riešenie na prechodné obdobie a je potrebné sa zomknúť 

a zvoliť v najbliţších voľbách kandidáta na rektora STU. 

Prodekan MTF  

STU Peterka: 

Podporil súčasné riešenie a pripomenul, ţe nútená správa nie je dobrým 

riešením pre STU. 

 

 

K bodu 2 Organizačné zabezpečenie činnosti vedenia STU 
  

Prof. Kaluţný: Uviedol, ţe nepripravoval sa na takúto úlohu dopredu ako kandidáti na 

funkciu rektora. Preto po vyjadrení právnikov sa rozhodol, na základe 

súhlasu dotknutých osôb, pokračovať vo vedení univerzity s osobami, ktoré 

boli v predchádzajúcom vedení. Ďalej vo funkciách ostávajú kvestorka STU 

Ţideková a prorektor Finka. Prof. Báleš bude vykonávať časť činností, ktoré 
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boli pôvodne určené prorektorovi pre vzdelávanie a potrebuje aj poradcu pre 

výkon funkcie štatutára STU. Doc. Timár bude v prechodnom období 

naďalej vykonávať funkciu vedúceho úradu rektora STU. Prof. Janíček, 

prof. Petráš a doc. Redhammer boli poverení organizačným zabezpečením 

činností útvarov a oddelení v oblastiach, ktoré im spadali do kompetencie 

v bývalej funkcii prorektora. Týmto spôsobom bude v prechodnom období 

zabezpečené riadne fungovanie univerzity. 

Dekan SvF  

STU Kopáčik: 

Opýtal sa, na koho má byť adresovaná pošta, ktorú je potrebné vybaviť na 

referátoch rektorátu STU. 

Odpovedal prof. Kaluţný: Všetku poštu treba adresovať na povereného 

zástupcu štatutára na úrad rektora STU. On ju následne pridelí na príslušný 

úsek na vybavenie. 

 

 

K bodu 3  Rozličné 
 

1) Prof. Kaluţný: 

Informoval o nutnosti riešiť problematiku diplomov. Doteraz všetky diplomy podpisoval 

príslušný dekan fakulty a rektor STU. Otázka je, kto bude podpisovať za rektora STU. 

Dá si v tejto veci urobiť právny výklad a podľa toho sa zariadi. Takýchto situácii sa 

pravdepodobne vyskytne viac. 

Dekan SvF STU Kopáčik vyslovil názor, ţe nie je potrebné zaťaţiť budúcich 

absolventov STU a drţiteľov diplomov tým, ţe nebudú mať na diplome podpis rektora 

STU. 

 

2) Prodekan MTF STU Peterka: 

Opýtal sa ako sa bude postupovať v prípade projektov Štrukturálnych fondov EÚ. 

Odpovedal prof. Kaluţný: v tomto smere nebude jednotný postup. Momentálne to rieši 

doc. Redhammer s ASFEU. O výsledku budú dekani ihneď informovaní. 

 

3) Prorektor Finka: 

Informoval, ţe dekanom odoslal list ohľadom postupu zverejňovania zmlúv na 

Centrálnom registri zmlúv. V nadväznosti na ustanovenie § 5a zákona č. 211/2000  Z. z. 

o slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v platnom znení predloţil návrh príkazu rektora STU o zriadení Centrálneho registra 

zmlúv STU a uverejňovaní zmlúv, objednávok a faktúr na STU. Do úvahy prichádzajú 

zmluvy datované od 1.1.2011. Bolo vytvorené úloţisko zmlúv v Magione. Fakulty 

a ostatné súčasti STU vkladajú zmluvy iba do tohto úloţiska v Magione. O ostatné sa 

postará Rektorát STU. Na zmluvách týkajúcich sa VO bude potrebné uvádzať aj CPV 

kód. Na úrovni STU sa bude jednať odhadom o 8000 zmlúv za rok. 

Dekan SjF STU Šooš sa opýtal do akej finančnej výšky majú právo dekani fakúlt 

podpisovať zmluvy. 

 

 

4) Kvestorka STU Ţideková: 

Podala aktuálne informácie ohľadom návrhu rozpisu dotácie a pouţitej metodike. 

Metodika má významný vplyv na výšku dotácie. Pri rozpise dotácie budeme postupovať 

podľa metodiky MŠ SR a dohodnutého postupu na STU, ţe sa budú zohľadňovať 

dotácie z minulých dvoch rokov systémom 50-30-20. Ďalej informovala, ţe dotácie na 

laboratórne cvičenia boli na MŠ SR zrušené. 
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Dekan SvF STU Kopáčik: zo SvF dali pripomienky k metodike rozpisu dotácie. Je 

nejaká šanca, ţe budú zohľadnené aspoň niektoré pripomienky ? 

Odpovedal prof. Kaluţný: Všetky pripomienky boli postúpené ďalej. SRK aj RVŠ 

poţiadali MŠ SR o stabilizáciu metodiky na niekoľko rokov.  

 

5) Predseda AS STU Ţalman: 

Poţiadal prof. Kaluţného, aby bol urobený plán činnosti a zasadnutí a rokovaní orgánov 

STU na najbliţšie 2 mesiace. Keď bude známa dotačná zmluva, treba prerokovať 

a schváliť rozpočet na rok 2011 časť dotácia z MŠVVaŠ SR. AS STU končí volebné 

obdobie v máji 2011. 

 

6) Dekan FEI STU Juhás: 

Uviedol aktuálnu informáciu z rokovania vlády SR, ktorá schválila 180 mil. EUR 

z Operačného programu výskum a vzdelávanie na výstavbu diaľnic. 

 

7) Dekan FIIT STU Molnár: 

Momentálne je vypísaná výzva na projekty z Operačného programu vzdelávanie. FIIT 

STU určite podá projekt a ţiada o jeho podporu zo strany STU. 

Dekan SvF STU Kopáčik uviedol, ţe oslovil uţ skôr všetkých dekanov fakúlt STU, či 

plánujú reagovať na túto výzvu a či pôjdu jednotlivo alebo sa pripoja k spoločnému 

univerzitnému projektu. On osobne podporuje podanie 1 univerzitného projektu. 

Prof. Kaluţný uviedol, ţe k príprave univerzitného projektu pre bratislavský región 

v najkratšom čase pre zainteresované súčasti univerzity zorganizuje poradu.  

    

8) Dekan SjF STU Šooš: 

Uviedol aké problémy sú s Inkubátorom. Budova na Pionierskej ulici v Bratislave nie je 

v prevádzky schopnom stave. Ak urýchlene neurobíme nápravu, bude musieť zastaviť 

prevádzku tejto budovy. 

 

9) Prodekan MTF STU Peterka: 

Informoval, ţe na MTF STU pripravujú projekt na súčasnú výzvu z OP vzdelávanie ako 

sólo fakultný projekt a súťaţiť budú v mimobratislavkej časti výzvy. 

 

Prof. Kaluţný ukončil rokovanie s tým, ţe pracovné stretnutia budú naďalej realizované 

v pondelok tak, ako tomu bolo doteraz. Prosí všetkých, aby si vyhradili na to čas. 

 

 

 

Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 

 

 

 

prof. RNDr. Ján KALUŢNÝ, PhD., zástupca štatutára STU 


